





### **Elementary Section**

#### Back 2 School

#### **Dear Parents:**

Beginnings are usually beautiful especially when they are mixed with Joy Hop and Optimism. On the first month of the New Year, we wish everyone a beautiful year full of joyful achievements.

In September the month of back to school, we have several activities Please find the attached calendar:

#### International Day of Charity: on the 5th of September

World charity Day was created with the aim of educating people, organizations and stakeholders around the world to help others through volunteer and charitable activities

#### **International Literacy Day:** on the 8<sup>th</sup> of September

Since 1967, International Literacy Day (ILD) celebrations have taken place annually Around the world to remind the public of the importance of literacy as a matter of dignity and human rights.

#### International Day of Peace: on the 21st of September

Each year the International Day of Peace is observed around the world on 21 September. The UN General Assembly has declared this a day devoted to strengthening the ideals of peace.

Games: on the 22<sup>nd</sup> of September

Champions challenge games

#### World tourism day: on the 27th of September

World Tourism Organization (UNWTO) has designated World Tourism Day 2021 as a day to focus on "Tourism for Inclusive Growth.

Games: on the 29th of September

**Champions challenge games** 







### قسم الابتدائي العودة إلى المدرسة

السادة أولياء الأمور الأعزاء:

إنَّ قسم الابتدائي في مدرسة دبي الدولية يحتفل بالعام الدراسي الجديد بالفرح والتفاؤل.

ونتمنى لكم جميعاً عاماً جميلاً مليئا بالإنجازات المبهجة والمزيد من التقدم والنجاح لأبنائنا الأعزاء

نرجو منكم الاطلاع على التقويم المرفق:

اليوم العالمي للأعمال الخيرية: في 5 سبتمبر

تم إنشاء اليوم العالمي للأعمال الخيرية بهدف تثقيف الناس ،

والمنظمات وأصحاب المصلحة في جميع أنحاء العالم لمساعدة الآخرين من خلال الأنشطة التطوعية والخيرية.

<u>اليوم العالمي لمحو الأمية</u>: في 8 سبتمبر

منذ عام 1967 ، اتخذت الاحتفالات باليوم الدولي لمحو الأمية (ILD)

مكان سنويا حول العالم لتذكير الجمهور بأهمية

محو الأمية كمسألة كرامة وحقوق الإنسان.

#### اليوم العالمي للسلام: في 21 سبتمبر

يحتفل باليوم العالمي للسلام كل عام في جميع أنحاء العالم في 21 سبتمبر. وقد أعلنت الجمعية العامة للأمم المتحدة هذا اليوم يوما مكرسا لتعزيز المثل العليا للسلام.

#### اليوم العالمي للسياحة: في 27 سبتمبر

أعننت منظمة السياحة العالمية (UNWTO) اليوم العالمي للسياحة 2021 كيوم للتركيز على "السياحة من أجل النمو الشامل.



# SEPTEMBER

2022

Subtitle

### BACK 2 SCHOOL



Sun	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Sat
				1	Morning Exercise	3
4	International Day of Charity	6	7	International Literacy Day	Morning Exercise	10
11	Morning Exercise	13	14	15	Morning Exercise	17
18	Morning Exercise	20	International Day of Peace	Games Champions challenge games	Morning Exercise	24
25	Morning Exercise	27 World tourism day	28	Games Champions challenge games	Morning Exercise	